
Fazio: Chcemy drugiego miejsca
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Federico Fazio udzielił krótkiego wywiadu dla kanału Yuotube Lega Serie

A. Argentyńczyk mówił między innymi o zbliżającym się meczu derbowym. 

Derby?

- Derby to bardzo ważne spotkanie, ale mówił mi już Lamela w czasach Tottenhamu,

który grał tutaj. Zdradził mi każdy sekret. Do tej pory grałem w trzech meczach

derbowych i przychodzą kolejne, które są skrzyżowaniem dla naszego sezonu.

Chcemy drugiego miejsca, aby awansować do Ligi Mistrzów.

Bardzo szybko zaaklimatyzowałeś się w Serie A...

- Zawsze uważałem Włochy za mój drugi kraj, z uwagi na korzenie mojej rodziny.

Mam szczególne relacje z tym miejscem. Nie mogłem się doczekać gry w lidze

włoskiej, mieszkania w mieście takim jak Rzym. Bardzo mi się podoba włoska

kultura, podobają mi się ludzie, jest bardzo podobnie jak w Argentynie. Piłka jest

tutaj bardzo taktyczna, bardzo ciężka, gra jest intensywna. Nauczyłem się bardzo

dużo, zwłaszcza z trenerem Luciano Spallettim. Ma dużo doświadczenia i nie uczy

tylko gry w piłkę. Oceniam mój pierwszy rok w Serie A za bardzo pozytywny.

Paredes i Perotti?

- Lata temu grałem razem z Diego Perottim i znałem już jego walory, z kolei nie

znałem Leandro Paredesa. Naprawdę bardzo mnie zaskoczył. Posiada ogromną

jakość techniczną, jest młody, myślę, że ma przed sobą wielką przyszłość.

Żale tego sezonu?

- Uważam, że naszą najgorszą wadą było tracenie punktów z zespołami ze środka

tabeli, co jest we Włoszech często decydujące. Gdybyśmy wygrali choćby połowę

tych meczów, walczylibyśmy w tej chwili o mistrzostwo. Jest praktycznie po grze, nie

możemy niczego powtórzyć.
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